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2023/2024 EĞĠTĠM ÖĞRETĠM YILI 

ĠTO ġEHĠT KĠBAR KORHAN KOÇ ORTAOKULU  

OKUL AĠLE BĠRLĠĞĠ GENEL KURUL TOPLANTISI TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Toplantı No:  1 

Yer:            :  Matematik Atölyesi 

Tarih          :  31/10/2023 

 

 

GÜNDEM MADDELERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

1- Saygı duruĢu ve Ġstiklal MarĢı’nın okunmasından sonra toplantı baĢladı. 

 

2- Okul-Aile Birliği BaĢkanı Bünyamin ġĠRĠN, tarafından  açılıĢ konuĢması yapıldı. 

Bünyamin ġĠRĠN:” 2023-2024 eğitim öğretim yılının öğretmenlere, öğrencilere ve 

velilere hayırlı olması temennisinde bulundu. Geçen yılın baĢarılı bir yıl oldu. Katkılarını 

esirgemeyen tüm öğretmenlere ve velilere teĢekkür ederim.” dedi.  

 

 

3- Okul-Aile Birliği Genel Kurulu toplantısını yönetmek üzere Divan BaĢkanı olarak     

Katip olarak  Bayram BAYIR oy birliği ile seçildi. 

 

4- 2022-2023 eğitim öğretim yılı faaliyet raporu Yönetim Kurulu BaĢkanı Bünyamin ġĠRĠN 

tarafından ibra edildi. Yönetim Kurulu faaliyet raporu tutanak halinde ekte sunulmuĢtur. 

 

 

5- 2022-2023 eğitim öğretim yılı Okul-Aile Birliği denetim Kurulu raporu okunarak oy 

birliği ile ibra edildi. Denetim Kurulu raporu ekte sunulmuĢtur. 

 

6- 2023-2024 eğitim öğretim yılı oku-Aile Birliği yönetim Kurulu seçimi: 

      

ASĠL YEDEK 

Bünyamin ġĠRĠN Emrullah KUBATOĞLU 

AyĢe SEKMEN Hatice ġENTEPE 

Dilek ALTIN Neslihan PATAN 

Reyhan YILMAZ Orhan GENÇ 

Ġsa ÇANDUR Yasemin GENÇ 

  

2023-2024 eğitim öğretim yılı Okul-Aile Birliği Yönetim Kurulu yukarıdaki asil ve yedek 

üyelerin oy birliği ile seçilmesi ile oluĢmuĢtur. 

 

7- 2023-2024 eğitim öğretim yılı Okul-Aile Birliği denetim Kuruluna üye seçimi: 

 

ASĠL YEDEK 

Hatice ÇOLAK Havva ÇOBAN 

Mustafa ADANIR(Öğretmen) Ümit PATKAVAK(Öğretmen) 

Abdullah KORKMAZ(Öğretmen) Abdullah ÇUHADAR(Öğretmen) 

 

Okul-Aile Birliği denetim Kurulu yukarıdaki asil ve yedek üyelerin oy birliği ile 

seçilmesi ile oluĢmuĢtur. 
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8- Yönetim Kurulunca hazırlanan tahmini bütçe görüĢüldü. 

Okul Müdürü Bülent YILDIZ, okuldaki geliĢmelerden velileri bilgilendirdi. Bülent 

YILDIZ, “Ortaokul binamız tadilattan geçirilerek elektrik ve kalorifer tesisatları yenilendi. 

Ortaokul binasının sınıf kapıları ve pencereleri tamir edildi. Binası iç ve dıĢ boya tamiratı 

yapıldı daha temiz bir görünüme sahip olması sağlandı. Okulun kırtasiye ve büro 

malzemelaeri ihtiyacı giderildi. Sınıflara ve okul koridorlarına panolar temin edildi. 

Montajı yapılarak eğitime kazandırıldı. Bilgisayar tamiratı yapılarak daha kullanıĢlı hale 

getirildi.Siz velilerimizin desteği ile öğrencilerimiz sosyal, sportif ve kültürel yarıĢmalarda 

okulumuzu ve Samsun ilinde ilçemizi baĢarılı bir biçimde temsil ettiler. Aynı ilginin 

devamı durumunda bu baĢarılar katlanılarak devam edecektir.” dedi. 

  

Okul-Aile Birliği Yönetim Kurulu üyesi Dilek ALTIN “Okulumuzun 2022/2023 eğitim 

öğretim yılında yaklaĢık; 

Giderler 

İşlem tipi 

BiliĢim Araçları Bakım Onarımı     

Elektrik Tesisatı Onarım           

Genel Onarım Hizmetleri 

Pencere Kapı Onarımı 

Kırtasiye ve Büro malzeme Alımı 

 

Miktarı(tl) 

  1899,98 TL 

 3900,00 TL 

1000,00 TL 

6840,00 TL 

  5899,37 TL              

 

Belirtilen tarihler arasındaki  

toplam Gider Miktarı 

19539,35TL 

 

Okulumuzun eğitim öğretiminin sağlıklı iĢleyebilmesi için bu meblağın bizler 

tarafından ayni veya nakdi olarak  temini gerekmektedir. Yönetim kurulu olarak tüm 

velilerimizin bu konuda hassas davranarak üzerine düĢen katkıyı sağlayacağına 

inanıyorum.  Yaptığınız yardımlar banka hesabına aktarılmakta, her bağıĢ makbuzla tefbis 

adı verilen bir sisteme iĢlenerek kayıt altına alınmaktadır. Ġsteyen herkes Ģeffaf olarak ne 

kadar gelir gelmiĢ, yaptığım bağıĢ nerelerde harcanmıĢ sorularının cevabına rahatlıkla 

ulaĢabilir.” dedi.  

Okul-Aile Birliği Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin ġĠRĠN, “ Okul-Aile Birliğine 

gerekli miktarda bağıĢ yapılırsa ihtiyaçların temini sağlanacaktır.” dedi. 

 

9- Okulun ihtiyaçlarının giderilmesi için Okul-Aile Birliği Yönetim Kurulu yetkilendirildi. 

 

10-  Okul kılık kıyafetle ilgili öğrenci velilerinin yaptığı oylama ile öğrenci velilerinin %90 

okul kıyafeti uygulamasına devam edilmesini istediği sonucuna varılmıĢtır. Okul kıyafeti 

uygulamasına devam edilmesine karar verildi. 

 

 

11- 2023/2024 eğitim öğretim yılının hayırlı olması temennileri ile toplantı sona erdi. 

 


